



Mötesgrupp
SRRS/Norra

Mötesort
Skype

Mötesdatum
2016-04-25

Fastställt datum
2016-04-25

År/Mötesnr
2016/3

Närvarande

Tori Malm (ordförande), Anna-Britta Antonsson (vice ordförande), Ida Midtgård (kassör), Jeanette Wiklund (sekreterare), Mia Lundin (suppleant), Veronica Persson (adjungerad)

Anmält förhinder

Linda Johansson (ledamot), Janina Näslund (suppleant)

1. Mötets öppnande

- 1.1. *Val av protokollförare*
Jeanette valdes till protokollförare
- 1.2. *Val av protokolljusterare*
Mia Lundin valdes att justera protokollet jämte ordförande
- 1.3. *Godkännande av dagordning*
Den föreslagna dagordningen godkändes

2. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingar

3. Rapport AU

Inga rapporter från AU

4. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden

5. Inkomna ärenden

Ansökan om lydnadsprov och rallylydnadsprov från TK har inkommit men vi har inget intresse av detta.

6. Ekonomiärenden

Ida informerade om det ekonomiska läget.

7. Medlemsärenden

Inga medlemsärenden att ta upp

8. Aktiviteter

- 8.1. *Spår*
Ida meddelade att intresse finns hos henne, men återkommer i fall det blir aktuellt
- 8.2. *Handling*
Gerhard O'Shea är inbokad på en handlerkurs 11-12 juni och det är 15 st anmälda hittills.
- 8.3. *Lyckoruset*
Föreslaget datum 17/7 i Älvsbyn, vi diskuterar frågan vidare när Ida fått prisuppgifter.
- 8.4. *Utställning 2017*
Nästa möte inplanerat 11/5 kl. 19.00 på Skype.



Mötesgrupp
SRRS/Norra

Mötesort
Skype

Mötesdatum
2016-04-25

Fastställt datum
2016-04-25

År/Mötesnr
2016/3

Närvarande

Tori Malm (ordförande), Anna-Britta Antonsson (vice ordförande), Ida Midtgård (kassör), Jeanette Wiklund (sekreterare), Mia Lundin (suppleant), Veronica Persson (adjungerad)

Anmält förhinder

Linda Johansson (ledamot), Janina Näslund (suppleant)

8.5. *Promenader/träffar*
Mia har för avsikt att arrangera en promenad i maj men återkommer med datum.

8.6. *RR-race och Ridgeracet*
Ida kontaktar Canisbanan när det kan passa för båda racen och återkommer.

9. Övriga ärenden

9.1. *Till Ridgebacknytt*
Ridgeracet och LyckoRRuset
Ida och Tori talar ihop sig kring en annons för detta när vi har alla detaljer kring arrangemanget.

RR-race

Ida skriver ihop något kring detta.

Ev. spårhelg

I fall detta blir aktuellt skriver Ida även ihop nåt om detta.

DM i viltspår

Mia kollar när detta arrangemang ska genomföras och i fall vi hinner publicera.

Utställning 2017

Anna-Britta skriver ihop något kring detta.

10. Nästa styrelsemöte

Nästa möte 30/6 kl. 19.00 på Skype

11. Mötets avslutande

Då inga övriga ärenden förelåg avslutade Tori mötet.